

Title (en)

Additional shower head.

Title (de)

Aufputz-Seitenbrause.

Title (fr)

Douche latérale facile à installer ultérieurement.

Publication

EP 0056647 A1 19820728 (DE)

Application

EP 82100328 A 19820119

Priority

DE 8101182 U 19810120

Abstract (en)

This additional shower head can be combined with a vertically extending shower rod (9), has a water-bearing transverse rod (1) having water outlet nozzles (4) and extending essentially horizontally, and has a connecting socket (10) for the water supply. Provided for the transverse rod (1) of this additional shower head is a retaining member (17), which can be mounted on a wall and has on one side a mount for the lower end of the shower rod (9) and, on the opposite side, the connecting socket (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei dieser Seitenbrause handelt es sich um eine mit einer vertikal verlaufenden Duschstange (9) kombinierbare Seitenbrause, die eine wasserführende und im wesentlichen horizontal verlaufende Querstange (1) mit Wasseraustrittsdüsen (4) sowie einen Anschlußstutzen (10) für die Wasserzufuhr aufweist. Für die Querstange (1) dieser Seitenbrause ist ein an einer Wand befestigbares Halteglied (17) vorgesehen, das an einer Seite eine Halterung für das untere Ende der Duschstange (9) und an der gegenüberliegenden Seite den Anschlußstutzen (10) aufweist.

IPC 1-7

E03C 1/06

IPC 8 full level

E03C 1/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/06 (2013.01)

Citation (search report)

- DE 2815661 A1 19781214 - YXFELDT LEIF JOHAN
- DE 1242517 B 19670615 - ALBERT PAQUET
- DE 2451401 A1 19750430 - YXFELDT LEIF JOHAN

Cited by

DE19932837A1; US7014128B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0056647 A1 19820728; DE 8101182 U1 19820701

DOCDB simple family (application)

EP 82100328 A 19820119; DE 8101182 U 19810120